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Център по качество 

 

 

 

ПРОТОКОЛ  №  8 / 23.02.2023 г.   

 

 

 

 

Днес, 23.02.2023г., се проведе заседание на Центъра  по качество, сформиран 

със заповед РД  279/19.09.2022г., с председател на комисията – проф. д-р Ирена 

Марковска  и членове:  

проф. д-р Хр. Бозов, проф. В. Василев, доц. д-р Ж. Михайлова, доц. д-р Й. 

Николова,  доц. д-р Т. Иванова, доц. д-р А. Грозева, проф. Б. Копринаров, проф. Д. 

Русев, Иван Чавдаров – Лукойл Нефтохим Бургас; 

 

 

Дневен ред на заседанието: 

1. Предстоящо приемане на квоти за  заемане на академични длъжности. 

2. Вътрешни и Външни одити. 

3. Нов сайт на Университет „Проф. д-р Асен Златаров“ 

 

Заседанието беше  открито  от проф. д-р Ирена Марковска – зам. ректор по КОАК. 

 

По точка 1 проф. Марковска информира присъстващите, че предстои приемане 

на квотите за 2023 г. и в тази връзка им съобщи че: 

1. В срок до 31.03.23г. очаква от ръководителите на Основни звена доклад с 3 

годишен план за кадрово израстване на академичния състав във  всички катедри. 

2. В срок до 15.03.23г. очаква  предложения за обявяване на конкурси, като  

напомни някои  основни положения: 

- Конкурс се обявява при осигурено пълно учебно натоварване. 

- Кандидатите трябва да покриват наукометрията според изискванията на нашия  

правилник  за съответното ПН. 

- При регулираните ПН и специалности от регулираните професии стриктно да 

се следи придобитата ОНС „доктор“  на кандидата  да съответства на обявения 

конкурс за гл. асистент, доцент или професор. 
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Пред членовете на ЦК проф. Марковска повдигна въпросът кой трябва да носи 

отговорност, ако в журито е включен член, който не е регистриран в НАЦИД. Проф.  

Сотирова предложи да се изготви декларация, която всеки член от журито да 

попълва, а проф. Копринаров предложи отговорността да се поеме от  ръководител 

катедра, тъй като катедрения съвет  е първото ниво,  на което се разглеждат 

документите за конкурса. В крайна сметка се взе решение отговорни да 

законосъобразността на журитата да са ръководителя на първичното звено и 

ръководителя на основното звено.  

По точка 2, проф. Марковска поиска информация  за провежданите  вътрешни 

одити. Всички ръководители потвърдиха, че вътрешните одити се провеждат 

регулярно, съобразно приетите от ОЗ графици.  Взе се решение  през месец март да 

се проведе обучение на Комисията по качество и членовете на комисиите за външни 

одити, след което да започнат и външните одити за летния семестър.  

По точка 3, беше изразено мнение от всички членове на Центъра по качество, 

че трябва в най-кратък срок информацията от стария сайт на Университета да бъде 

прехвърлена на новия сайт и всяко звено да прегледа информацията касаеща го за 

грешки, несъответствия и актуализации. Съответно първоначалния сайт да бъде 

изтрит и така да бъде улеснен достъпа на всички до актуална за Университета 

информация, предвид и настоящата кандидат-студентска кампания. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

изготвил: 

/Р. Янева-кариерен център / 

                         

утвърдил:  

/проф. д-р И. Марковска- зам.-ректор КОАК/ 
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